
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 9. januar 2018 for 
Grundejerforeningen Suderbo I. 

 
 

Til stede var Jonny Offersøy (JO), Kjeld Stoksted Nielsen (KN), Kim Winkel (KW) Brian Strøm (BS) og 
Carsten Kjær (CK)(Referent og mødeholder).  
 
DAGSORDEN:  
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde, den 3. oktober 2017. 

2. Orientering fra formanden.  

3. Opsætning af containere i foråret. (Jonny) 

4. Orientering vedr. legepladsen Lokesvej. (Brian) 

5. Orientering vedr. skade på græsrabat ud Friggasvej 9. (Carsten) 

6. Orientering vedr. nabohjælp/skilte. (Carsten) 

7. Mailgrupper/Hjemmeside. (Brian/Carsten) 

8. Rydning af læbæltet Friggasvej/Frejasvej og tilbud herpå. (Kjeld/Jonny) 

9. Vintervedligeholdelse (Jonny/Kim) 

10. Orientering fra kasserer vedr. økonomien. (KN)  

11. Bordet rundt.  

10. Nyt møde.  
 
1. Referatet fra sidste møde godkendt uden anmærkninger  
 
2. JO orienterede:   
 - Bestilt lokaler til afholdelse af årets generalforsamling den 8. maj 2018 
   - Brohus bestilt til græsslåning mv. i 2018. 
 
3. JO: Containere opstilles fra 26. april til og med 6. maj 2018. 
 
4. BS: Legepladsen på Lokesvej besigtiget efter tilsynsrapport er modtaget. Kontakt til  

Michael Frederiksen, Lokesvej. Aftalt, at beboerne på Lokesvej laver en arbejdsdag, 
Når det bliver lysere i vejret. BS følger op. 

 
5. CK: Skaden i græsset besigtiget og telefonisk aftalt med Charlotte Møller fra M. Larsen, 
 at skaden besigtiges igen efter vinteren, hvorefter firmaet vil genoprette med jord- 
 opfyld og græssåning,  hvis naturen ikke selv har klaret dette. CK følger op. 
 
6. CK: Oplyste om indkøb og opsætning af skiltene på alle indkørselsveje i kvarteret. 
 I forbindelse med kontakt til medlemmerne for indhentning af e-mail-adresser, 
 vil medlemmer blive oplyst om at indgå i Nabohjælp-grupper. 

Bestyrelsen vurdere senere, om nødvendigheden af opsætning af yderligere skilte ved 
stierne. 

 
7. BS/CK: Udvalget er let forsinkede, men regneark udarbejdet på tilmeldte medlemmer, BS/CK 
  kontakter manglende medlemmer personligt. Forventes færdig til næste bestyrelsesmøde. 
 
8. KN/JO: Tilbud ikke modtaget, hvorfor bestyrelsen orienteret via mail, når tilbud tilgår KN. 
 
9. KW/JO: JO har én gang i december 2017 bestilt rydning og saltning pga. meget glatte veje. 
 Påtalt til kommunen, at de kører på vores græsarealer. De henholder sig til, at hækkene i 

kvarteret er for brede, hvorfor kørsel på græsarealet er nødvendigt. Der følges op på dette. 
 



10. KN: Økonomien i foreningen ser ud til at give et mindre overskud for 2017. 
 Girokort bestilt vedrørende kontingent 2018.01.10 
11. KW: Broen mellem de to grundejerforeninger er ofte meget glat. KW undersøger om det kan 

afhjælpes i fællesskab med Suderbo Nord. 
 
KN: Savner et felt på hjemmesiden vedrørende økonomi. Dette forsøges tilrettet på 

hjemmesiden af BS/CK 
 
JO: Udvidet bestyrelsesmøde fastsat til fredag den 20. april 2018 kl. 1800. 
 

12.  Næste ordinære bestyrelsesmøde: Tirsdag den 10. april 2018 kl. 1930 ved Kim Winkel. 
 


